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В статье рассмотрена психологическая сущность волонтерства и влияние данного феномена на формирование личности молодых 
людей на современном этапе развития общества. В статье рассмотрено не только понятие волонтерства, но и его направления, цели 
и принципы. Особое внимание авторы уделили личным качествам волонтеров, необходимых для выполнения данного вида деятельно-
сти. Ключевым моментом данной статьи является то, как волонтерская деятельность может быть использована в рамках профилактики 
и коррекции девиантного поведения.
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The article considers the psychological essence of volunteering and the influence of this phenomenon on the formation of the personality 
of young people at the present stage of society development. The article considers not only the concept of volunteering, but also its directions, 
purposes and principles. The authors paid special attention to the personal qualities of the volunteers needed to perform this type of activity. 
The key point of this article is how volunteer activities can be used in the prevention and correction of deviant behavior.
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